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ACTA NÚM. 75  DEL CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL D’ALZIRA  

  

A les 18.40. del 12 de juliol de 2023, prèviament convocats dins del termini i la forma corresponents, 

es reunixen per tractar els assumptes inclosos en l’orde del dia, en primera convocatòria, els i les 

membres del Consell Escolar Municipal (CEM) d’Alzira que s’indiquen a continuació:  

 

ASSISTENTS:  

  

President 

Alfons Domínguez Gento   President 

 

Secretària 

M. Antonia Ramírez Gimeno Representant directors/es dels centres públics 

 

Vocals   

Isabel Magalló Albert   CCOO-PV 

Andreu Boix Mecinas  AMPA C. Xúquer Centre Educatiu 

Jaime Rosell Marín   AMPA CEIP Vte. Blasco Ibáñez 

Raquel Rodríguez Núñez   AMPA CEIP Ausiàs March 

Pilar Marzal Penalba  AMPA IES Rei en Jaume 

Arantzazu Andrés Alario  AMPA CEIP Tirant Lo Blanc 

Virtuts Piera Parra   Regidora delegada 

Ester Blasco Cuesta   Representant directors/es dels centres públics 

Begoña Mazo Cardona  Representant directors/es dels centres concertats 

Bruno Castro Giménez  Representant Serveis Socials Municipals 

 

Auxiliar de la secretaria 

Sergio Piera Pérez 

 

ABSENTS: 

Josep Casanova Sánchez   Intersindical Valenciana 

Josep Antoni Mascarell Roca  Intersindical Valenciana 

Maria José Serrano    FSIE 

Laura Hurtado Cano    FSIE 
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Ángeles Alcalá Casterá    FSIE 

M. José Magraner Sierra   AMPA C. La Purisima 

Raquel Oltra Casanoves   AMPA C. Sagrada Familia 

Vicente de la Concepción Chordá  AFA CEIP Vall de la Casella 

Laura Vila Olaso    CCOO-PV 

Ignacio Martínez Arrúe   Representant de l’Administració Educativa 

 

 

1. PRESENTACIÓ DEL PRESIDENT DEL CONSEL ESCOLAR MUNICIPAL I DE LA REGIDORA 

DELEGADA D’EDUCACIÓ I INFÀNCIA.  

 

Alfons Domínguez Gento pren la paraula per a presentar-se i donar inici a la sessió del Consell 

Escolar. Seguidament, presenta a la regidora d’Educació i Infància, Virtuts Piera Parra.  

 

 

2. CALENDARI ESCOLAR 2023-2024.  

 

Alfons Domínguez, cedix la paraula a Sergio Piera, qui explica que el passat 20 de juny es va 

publicar la Resolució de 14 de juny de 2023, del director general de Centres Docents, per la qual 

es fixa el calendari escolar del curs acadèmic 2023-2024.  

  

Segons l’article 5 de l’Orde d’11 de juny de 1998, amb acord previ del Consell Escolar Municipal, 

cada localitat podrà proposar un màxim de tres dies festius, a efectes escolars, entre els 

declarats lectius en el calendari, i hauran de ser enviats a la direcció territorial abans del 20 de 

juliol de 2023. 

 

Atenent a les propostes enviades pels centres educatius (16 centres educatius han enviat la 

seua proposta) la proposta majoritària és 13 d’octubre i 7 de desembre de 2023, i el 18 de març 

de 2024. 

 

S’aprova per unanimitat elevar esta proposta a la Direcció Territorial d’Educació. Esta proposta 

ha estat autoritzada per la Directora Territorial d’Educació Carmen Valiente Ochoa, segons el 

document datat a 18 de juliol de 2023. 
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3. DESIGNACIÓ DEL/LA REPRESENTANT DEL CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL D’ALZIRA 

EN EL CONSELL DE PARTICIPACIÓ CIUTADANA.  

 

Alfons Domínguez, cedix la paraula a Sergio Piera qui explica que s’està renovant els/les 

membres del Consell de Participació Ciutadana, i que un/a membre d’este Consell, és un/a 

representant del Consell Escolar Municipal, i per tant, ens sol·liciten que es designe a una 

persona. 

 

Jaume Rosell, pren la paraula per explicar que fins ara ell era el representant del CEM en el 

Consell de Participació Ciutadana, i que si alguna persona voluntària per assistir, perfecte, i si no 

hi ha cap persona voluntària, ell no té cap inconvenient en tornar a ser designat com a 

representant en el Consell de Participació Ciutadana. 

 

Donat que no es presenta cap persona voluntària, es torna a designar a Jaume Rosell com a 

representant en el Consell de Participació Ciutadana. La notificació corresponent d’esta 

designació es va realitzar el 24 de juliol de 2023. 

 

4. PRECS I PREGUNTES.  

 

Isabel Magalló pren la paraula per comentar el següent: 

- Ella és la representant del CEM en el Consell Local de Medi Ambient. Comenta que per 

motius laborals no podrà assistir a este Consell i per tant, si alguna persona vol substituir-

la, millor. 

- Comenta que el treball que s’estava fent per dissenyar rutes escolars segures es va 

paralitzar amb l’arribada de la COVID, i que caldria reprendre este tema. 

- Explica que la Comissió de treball encarrega de realitzar l’estudi educatiu de la localitat 

també ha estat paralitzada, i per tant sol·licita que es torne a reprendre. 

 

Respecte a este últim punt, tant Jaume Rosell com Ester Blasco comenten que cal revisar la 

informació que vol treballar dita comissió, doncs sol·licita informació que no es pot obtindre per 

confidencialitat i protecció de dades. Ja s’ha dit en varies ocasions.  

 

Ester Blasco pren la paraula per comentar els següents punts: 
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- caldria estudiar tota la “problemàtica” que està generant l’escolarització sobrevinguda que 

estem rebent durant estos dos últims cursos escolars.  

- Explica que els centres han de realitzar un Pla de Gestió de sostenibilitat i de residus 

abans de finals del curs 2023-2024. Van sol·licitar per escrit la col·laboració de 

l’Ajuntament i no han rebut cap resposta. Ho han traslladat en varies ocasions al President 

del CEM, i tampoc han rebut cap resposta.  

- Recorda que els centres públics han presentat diferents escrits respecte al manteniment 

de centres i al Pla Edificant, i tampoc han rebut cap resposta al respecte. I s’han fet també 

moltes memòries de l’estat dels centre, les qual tenia l’anterior alcalde i equip de govern. 

L’última revisió es va fer a finals del 2022, pel propi alcalde, que va visitar els centres 

públics. 

 

Jaume Rosell comenta que s’hauria de revisar el procediment de concessió d’ajudes assistencials de 

menjador escolars municipals, donat que igual es donen “massa” ajudes sense molt de criteri, i 

reutilitzar estos diners per augmentar les aplicacions de manteniment de centre. 

 

Isabel Magalló comenta que l’Ajuntament també cal que tinga en compte els informes de 

l’INVASSAT. 

 

Maria Ramírez comenta que els directors i les directores no coneixen els criteris que té l’ajuntament 

per a realitzar el manteniment dels centres, quines raons són les que decideixen en quin centre, quan 

i què, i perquè altres no. Que creu deuria explicar-se als directors i directores. 

 

I sense més finalitza la sessió del CEM, sent les 19.50h del dia, mes i any abans indicat. 


